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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Wijk Tolberg heeft een aantal huisartsen die tegen de pensioengerechtigde leeftijd aan zitten en 
binnen een korte periode aangegeven hebben te stoppen. Gelukkig is er een ambitieuze opvolger 
bekend, maar zij kan niet alle patiënten in haar eentje opvangen.

Voor zover wij hebben vernomen zijn haar ambities om een soort van gezondheidscentrum op te 
richten in de nabijheid van Tolbergcentrum in samenwerking met een collega huisarts en andere 
specialisten in de gezondheidszorg, zoals fysio en de apotheek Tolberg.

De VLP juicht dit initiatief toe. Het vinden van de geschikte huisvesting is momenteel echter een punt 
van zorg.

We hebben dan ook de volgende vragen:

1. Bent u bekend met de problematiek omtrent het aantal huisartsen in de wijk Tolberg?

2. Deelt u de mening dat een gezondheidscentrum een goede positieve impuls is voor de wijk 
Tolberg?

3. Bent u bereid actief inspanning te verrichten om de beste locatie voor zo’n 
gezondheidscentrum te vinden en te faciliteren om dit plan te realiseren in de nabijheid van 
Tolbergcentrum?

4. De vergrijzing van huisartsen speelt niet alleen in de wijk Tolberg. Kunt u de raad informeren 
over het huidig aantal huisartsen per wijk en dorp en het aantal dat binnen 3 jaar de AOW 
gerechtigde leeftijd heeft bereikt, dan wel heeft aangegeven voornemens te zijn binnen deze 
periode te willen stoppen met zijn of haar praktijk?

Namens de VLP,

Jos Heeren

 

Namens de fractie van VLP,

Jos Heeren



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, wij zijn bekend met deze problematiek. We staan in nauw contact met de Zorggroep West 
Brabant en spreken met hen onder andere over een eventueel toekomstig tekort aan huisartsen.

2.  Wij onderschrijven het belang van voldoende huisartsen in de wijken en dorpen blijven.

3.    Op verzoek van de Zorggroep West- Brabant en een huisarts ondersteunen wij momenteel een 
initiatief en faciliteren binnen onze verantwoordelijkheden.

4. Wij hebben hier geen overzicht van. Het tekort aan huisartsen is een landelijk probleem en kent 
diverse oorzaken. Zoals hierboven gesteld hebben we in regionaal verband overleg met de Zorggroep 
West – Brabant.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


